
 

 

College van burgemeester en wethouders.  

Gemeente ’s-Hertogenbosch. 

  

Betreft : schriftelijke vragen artikel 33 collectieve ziektekostenverzekering 

‘s-Hertogenbosch, 26 oktober 2015  

Geacht College, 

  

Ons bereikt het bericht dat bewoners die een collectieve ziektekostenverzekering op 1 
januari 2015 hebben afgesloten nu een brief ontvangen dat zij niet voldoen aan de 
inkomensgrens.  

De SP wil daarom deze vragen stellen: 

1. Bij het afsluiten van de verzekering zijn de inkomsten vermeld en gecontroleerd. Is er 
tussentijds iets veranderd? Zo ja, wat dan? Zo nee, waarom dan een dergelijke brief? 

2. Kan men aangeven  hoeveel cliënten een dergelijke brief hebben ontvangen? Zo ja, 
wat is de vervolg actie. Zo nee, waarom niet? 

3. Gaat men iets doen als de mensen in de problemen komen omdat men uitgesloten 
wordt voor de collectieve ziektekostenverzekering? Zo ja, wat dan? Zo nee, waarom 
niet. 

4. Worden er sancties opgelegd als men nu constateert dat de inkomensgrens te hoog 
is voor deze verzekering? Zo ja, welke. 

  

In afwachting op uw antwoord. 
  

Met vriendelijke groet, 
 
Namens de fractie van de SP 
Ans Lokhoff  
  

 


